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INFANTIL

PUBLICACIONS DE L’ABADIA DE MONTSERRAT

Col·lecció Contes d’arreu	  12 € 

Versió de R. Girona

xx El maputxe sense ombra. Conte maputxe
xx La nena del dia i la nit. Conte veneçolà
xx L’ocell de la felicitat. Conte tibetà
xx Res no és el que és. Conte nord-africà
xx La torre de la donzella. Conte turc
xx Els tres pans. Conte rus
xx Vint-i-quatre receptes d’arreu Tria de D. Aixelà	18.50 €

Col·lecció L’onada	  13 € 
Versió de M. C. Bernal i C. Rubio

xx Alba Rosada, la princesa que es va enamorar del mar 
xx Dobrunca
xx La dona del sabater
xx Elionor i les oquetes del rei Maó
xx La filla del carboner
xx La germana dels set corbs
xx La princesa malalta
xx Sarazad i les mil i una nits

LIBROS DEL ZORRO ROJO

Colección Cuentos del mundo	  9.90 € 

Versió de R. Girona

xx Cuenta hasta cinco. Cuento de la India
xx Nada es lo que parece. Cuento norte África
xx La princesa y el topo. Cuento del Cáucaso

LLIBRE OBERT

Llibre Obert destina el 20% dels beneficis 
a la comunitat que ha col·laborat en la creació del llibre

Col·lecció Mil mans	  15 € 

xx Mohamed i Kumba. Conte de Mali  
(També en castellà)

xx Shiru, la cabra de Báseri. Conte nepalí  
(També en castellà)

xx Quatre bones raons per no ser cruspit.  
Conte palestí

EDICIONES BETA

Colección Más Fácil 	  9.50 € 

També en euskera (Errazago Bilduma)

xx Max vive en Bilbao L. Martínez
xx Max se va de vacaciones L. Martínez

EL CEP I LA NANSA

Col·lecció Ginjoler 
També en castellà	

xx El ratolí Pérez M. Balada 	 13 € 
(Inclou l’adaptació del conte a la llengua de signes catalana)

xx La buscadora de tresors M. Balada 	 13.50 €

ING EDICIONS

També en castellà	
xx 21 contes dels germans Grimm J. i W. Grimm 	 21 €
xx La font A. Galcerán 	 12.50 €
xx El peix dels desitjos L. Koopmans 	 12.50 €
xx Lluna nova C. Tremblay 	 13 €

GLIFING

Col·lecció En Glif i la Bet 	  10 €  
 
També en castellà (Glif y Bet) i euskera (Glif eta Bet)  

xx L’acordió sense música R. Vilaplana
xx Un conte a la lluna R. Vilaplana
xx La llagosta que no saltava R. Vilaplana 

 
 
 

ALTRES TÍTOLS (Juvenil i adults)

xx ¡Mucho más rico... contigo! 
(25 recetas en Lectura Fácil) Fundación SD País Vasco	 21 €

xx Conte de Nadal Ch. Dickens	 8 €
xx Fantasma de Canterville O. Wilde	 8 € 

(També en portuguès, ed. Luso Reads 12 €)

Nou!

LLIBRES DE LECTURA FÀCIL

Són llibres elaborats amb especial cura per ser llegits  
i entesos per persones que tenen dificultats lectores. 
Segueixen les directrius internacionals de l’IFLA  
(Federació Internacional d’Associacions i Institucions 
Bibliotecàries) i d’Inclusion Europe  
quant al llenguatge, al contingut i a la forma.

COM S’IDENTIFIQUEN?

El logotip LF avala que el llibre  
ha estat revisat  
per l’Associació Lectura Fàcil 
i que segueix les pautes  
de l’IFLA i d’Inclusion Europe.

L’ASSOCIACIÓ LECTURA FÀCIL (ALF)

L’ALF és un centre d’informació i referència  
a l’entorn de la Lectura Fàcil.

xx Adapta, revisa i atorga el logo LF.
xx Imparteix cursos en tècniques de redacció LF  

i dinamització lectora.
xx Assessora institucions i empreses  

en accessibilitat informativa.

MÉS INFORMACIÓ

Associació Lectura Fàcil 
c. Ribera, 8 pral. 08003 Barcelona  
Tel. 93 310 76 94  
lecturafacil@cobdc.org 
www.lecturafacil.net 

c. Ribera, 8 pral.
08003 · Barcelona 
tel. 93 310 76 94
lecturafacil@cobdc.org
www.lecturafacil.netAssociació Lectura Fàcil

Segueix-nos a: 
Facebook: www.facebook.com/lf.lecturafacil 
Mapa LF: www.lecturafacil.net/mapalf 
Twitter: @Lectfacil

Nou!

Nou!

Nou!

Els preus dels llibres poden estar subjectes  
a variacions per part de les editorials.



JUVENIL I ADULTS

CASTELLNOU EDICIONS

Col·lecció Kalafat	  12.95 € 

També en castellà (Colección Kalafate) i en ebook

xx L’auca del senyor Esteve S. Rusiñol (només en català) 
xx Les aventures de Tom Sawyer M. Twain 
xx Capitans valents R. Kipling 
xx El comte de Montecristo A. Dumas
xx La crida del bosc J. London
xx Don Quijote de la Mancha M. Cervantes  

(Només en castellà)
xx Dràcula B. Stoker
xx El Dr. Jekyll i Mr. Hyde R. L. Stevenson
xx L’escarabat d’or E. A. Poe 
xx El fantasma de Canterville O. Wilde
xx Frankenstein M. Shelley
xx La gitanilla M. Cervantes (Només en castellà)
xx El gos dels Baskerville A. C. Doyle
xx L’home invisible H. G. Wells
xx Huckleberry Finn M. Twain
xx L’illa del tresor R. L. Stevenson
xx Ivanhoe W. Scott.
xx Lazarillo de Tormes Anònim (Només en castellà)
xx El llibre de la selva R. Kipling
xx Mar i cel À. Guimerà
xx Maurice o la cabana del pescador M. Shelley
xx Miquel Strogoff J. Verne
xx El misteri de l’habitació groga G. Leroux
xx Moby Dick H. Melville
xx L’Odissea Homer
xx Oliver Twist Ch. Dickens
xx Peter Pan J. M. Barrie
xx Robinson Crusoe D. Defoe
xx Romeo i Julieta W. Shakespeare
xx Seny i sentiment J. Austen
xx Tristany i Isolda Anònim
xx Un enemic del poble H. Ibsen 
xx La volta al món en 80 dies J. Verne

Fora de col·lecció (Inclou CD amb el text llegit)

xx Accents Diversos autors 	 16.33 €
xx Mosaic Diversos autors 	 20.62 €

PUBLICACIONS DE L’ABADIA DE MONTSERRAT

Col·lecció Llegim	  10 € 

xx La mirada ferida M. Companys
xx No estem mai sols: conèixer Miquel Martí i Pol C. Pérez
xx El nou món de la Sandy F. Niubó

Col·lecció Tant de gust	  17 € 

M. C. Bernal i C. Rubio

xx Tant de gust senyor Andersen
xx Tant de gust senyora Anglada
xx Tant de gust senyor Calders
xx Tant de gust senyor Llull
xx Tant de gust senyor Maragall
xx Tant de gust senyor Martí i Pol
xx Tant de gust senyor Fabra
xx Tant de gust senyora Rodoreda
xx Tant  de gust senyor Salvat-Papasseit
xx Tant de gust senyor Verdaguer

LA MAR DE FÀCIL

Col·lecció Aktual	  13 € 

També en castellà (Colección Aktual) i en ebook

xx L’aigua del Rif M. Flores
xx Anna Frank. La seva vida M. Hoefnagel
xx Avui per tu, demà per mi G. Tribó
xx Cavall de guerra M. Morpurgo
xx Contes sorprenents Diversos autors
xx Cruïlla de mons A. Tortajada
xx De Chamartín a Collbató.  
La Guerra Civil viscuda per un nen M. A. Sellés

xx Irene Polo, una reportera excepcional I. Polo
xx Jerusalem F. Alexandre i A. Crespo
xx Kafka i la nina viatgera J. Sierra 
xx Massa boira i altres contes M. de Pedrolo
xx Molt soroll per res W. Shakespeare
xx Nahid, la meva germana afganesa A. Tortajada

Nou!

Nou!

xx Onada de calor R. Appel
xx Pilar Prim N. Oller 
xx Un rellotge amb dues inicials S. Llorente
xx El secret F. J. Segovia
xx Set dies al llac N. Martí
xx El temps de les cireres M. Roig
xx Trampa de foc N. Martí (També en ebook)
xx Bailar un tango en Madrid M. Peralta (Només en castellà) 

Bajo el mismo cielo N. Martí (Només en castellà.  
També en ebook)

xx La música del viento J. Sierra (Només en castellà)

Col·lecció Tu Pots	  14 € 

També en castellà (Colección Tú Puedes)

xx Com gestionar els teus diners Fundació Aura
xx Com gestionar la teva llar  

Fund. Catalana Síndrome de Down
xx Com resoldre conflictes N. Sánchez
xx Cuida la teva imatge personal   
i les teves relacions socials M. Peralta

xx Habilitats socials a la feina M. Peralta
xx El Parlament de Catalunya (només en català)
xx Planifica i gaudeix del teu temps d’oci 

Fund. Catalana Síndrome de Down 
xx Tingues cura del teu benestar físic i emocional  

Andi Down Sabadell  

Col·lecció A mitja veu	  13 € 
xx Històries de llegenda de Catalunya E. Salvador 
xx Viu la festa! Festes i tradicions catalanes M. Estapé

Altres títols	  13 € 
xx El lladre de Tortosa i altres llegendes F. Fradera
xx Història del paper R. G. Palomeque (També en castellà)
xx Catalunya 1714. Una història de guerra i traïcions  

E. Salvador
xx Educats per guanyar S. Rodríguez

BROMERA

Col·lecció Exprés	  12 € 

xx El corsari negre E. Salgari
xx Gulliver al país de Lil·liput J. Swift
xx Sinbad el mariner Anònim
xx Tirant lo Blanc Joanot Martorell

Nou!

Nou!

Nou!

ADAPTA

També en castellà                                                           13 € 
xx El castell impenetrable J. Ballaz
xx L’home que va poder reinar R. Kipling
xx L’illa del doctor Moreau H. G. Wells
xx Marcus Marc i la ruta del cacau N. Martí
xx Marcus Marc i la ruta del coltan N. Climent
xx Marcus Marc i la ruta del petroli L. Martínez
xx Mecanoscrit del segon origen M. de Pedrolo
xx El principito A. de Saint-Exupéry (Només en castellà)

LA GALERA

Col·lecció Ticket	  7.95 € 

xx L’anticlub À. Burgas 
xx Nick I. Chacón (Només en castellà)
xx Radiografia de noia amb tatuatge J. Sierra

ILLA EDICIONS

Col·lecció L’unicorn	  13.50 € 

xx Llibre de les bèsties R. Llull

UNIVERSIDAD INTERNACIONAL DE ANDALUCÍA (UNIA)

Colección Siempreviva	  15 € 

xx Así era Teresa de Jesús A. Ruiz
xx La casa de Bernarda Alba F. G. Lorca 
xx El gato y las aves y otras fábulas F. M. Samaniego
xx Novelas ejemplares M. Cervantes 	 16 €
xx Platero y yo J. R. Jiménez

LIBERTAS EDICIONES

Colección Cantos rodados	  13 € 

xx Cuentos del azar y del amor M. de Unamuno

JO LLIBRE (Santillana)

Col·lecció Fem-ho fàcil	  11 € 

xx L’amor és massa complicat A. Guerrero (També 
en euskera) 
 

LENGUA FRANCA

Colección Cinco cuentos 	  13 € 

xx Cinco cuentos de intriga VV. AA. 
xx Cinco cuentos de grandes autores VV. AA. 

GAUMIN

Colección Léelo Fácil	  11.80 € 
xx Regreso a Chernóbil A. Izagirre 
xx El misterio del camino de Santiago F. Morillo

Col·lecció Erraz irakurtzeko	  11.80 € 

xx Amaia udalekuetan O. Goitiz
xx Atejolea eta Izaki misteriotsua A. Arana
xx Erdi aroko egunak L. Martínez
xx Ixtebe Pellot, azken kortsarioa F. Morillo 
xx Rif mendietako ura M. Flores
xx Santiago bidearen misterioa F. Morillo
xx Traizioa lakuan N. Martí Constans
xx Txernobil txiki bat etxe bakoitzean A. Izagirre

EVEREST

Colección Fácil de leer	  6.50 € 

xx Aventuras en el hielo M. Figuerola
xx Cuestión de tacto M. Figuerola
xx Un grito en la noche C. Gutiérrez
xx Mucho más que un beso A. Rodríguez
xx Los oscuros rincones de Londres C. Gutiérrez
xx Pasión por la ópera M. Figuerola
xx Tocando el cielo E. G. Ablanedo 

HORSORI

Col·lecció Manuals
També en castellà (Colección Manuales)

xx Glifing. Com detectar i vèncer  
les dificultats de lectura Diversos autors	 16.40 € 

xx Llegim! Propostes pràctiques per apropar  
la lectura a tothom M. À. Sellés i M. Sendrós	 15.30 €

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!

Nou!


